
Referat fra Torvegårdens bestyrelsesmøde d. 2/4 – 2024. 
 

 
1. Beboer henvendelser fra kl. 19.00 – 19.30: Der var 1 beboer-henvendelse. 

Til stede fra bestyrelsen: 

Torben Kjær Kristensen 
Henrik Jacobsen 
Claus Larsen (Afbud) 
Carsten Kaagaard Madsen 
Michell Daugaard 
FA09: Per Dige (Driftschef) 
Ejendomskontoret: Lennart 
Gæster: Marie projekt leder – Sanne koordinator begge fra NOVAFOS 

 

2. NOVAFOS: 

Separeringsprojektet i Mørkhøj (Spildevands plan hvor kloakvand skal separeres fra regnvand) 

Der er ønske om at kunne håndterer regnvand til lokal å eller lignende til dette er der behov for 
løsninger for forsinkelse af regnvand enten i overflade bassiner eller nedgravet bassiner. 

Vi gjorde opmærksom på vandet fra Mørkhøj skoles fodboldbane, der ledes ind på vores område. 
Novafors tager dette med tilbage til kommunen, samt at der er bassin muligheder i tilknytning til 
banen. 

Konklusion: Torvegårdens hovedfokus er helhedsplanen ind til vi har tilbagemelding fra 
landsbyggefonden og beboerne har foretaget afstemning om de nye tiltag. Tidshorisonten er 
usikker, men forventelig ca. 2026. Derefter kan vi forholde os til hvordan vores boligområde kan 
indgå i Mørkhøjs regnvands løsning og vores boligers vand separerings løsning. 

3. Nyt fra Lennart: 

Gennemgang af diverse. Ny lås på containerpladsen. Skilte til vaskekælderen i proces. 

4. Godkendelse af referat: 

Godkendt. 

5. Helhedsplan: 

Der er møde d. 4/4 – 2024. 

6. Evt. 

Carsten: Har undersøgt om kommunen kan sikre udkørslen ved Coop 365? 

Teknisk vej afdeling kommer ud og kigger på det. 


